
 
BR. 0002.1.10.2011. IV 
 

Protokół Nr X/11 
sesji Rady Miejskiej Legnicy 

z dnia 27 czerwca 2011 r. w godz. 1000 do 1130 
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Ryszard Kępa. 
 

Na stan 25 radnych, w sesji uczestniczyło 24 radnych. W trakcie sesji przybył radny Jacek Baczyński. 
Jest kworum i Rada moŜe podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący powitał: 
• zastępców Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz, panią Dorotę Purgal, pana Ryszarda Białka, 
• Sekretarza i Skarbnika Miasta - lista stanowi zał. nr 2 do protokołu,  
• dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych współpracujących z Radą, 

dyrektorów przedsiębiorstw, instytucji - lista stanowi zał. nr 3 i 4 do protokołu, 
• przedstawicieli mass- mediów, 
• mieszkańców miasta, 
• wszystkich Radnych. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa przekazał prowadzenie obrad panu Krzysztofowi Ślufcikowi 
wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Legnicy. 
 
Na wniosek Wiceprzewodniczącego Rada powołała sekretarzy obrad w składzie: 
• Pani GraŜyna Pichla. 
• Pan Ryszard Kępa. 
• Pan Sławomir Skowroński. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik przed przystąpieniem do głosowania zaproponował sprawdzenie 
urządzenia do głosowania. Stwierdzono prawidłowość działania urządzenia.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik poinformował, Ŝe Prezydent Miasta Legnicy pismem z dnia 
15 czerwca 2011 r. wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad następujące projekty uchwał 
w sprawie: 

1) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Legnicy – jednostka urbanistyczna S rejon ulic Chojnowskiej i Działkowej– dla terenu oznaczonego 
symbolem 1 MN – ( druk – 4/X ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 4) porządku 
obrad. 
 

2) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dzielnicy Tarninów w Legnicy – dla jednostki oznaczonej symbolem A5 MU –( druk – 5/X ). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 5) porządku obrad. 
 

3) zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 2011 – ( druk – 6/X ). Zaproponował rozpatrzenie projektu 
uchwały w pkt 6. 6) porządku obrad. 
 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy–( druk–7/X ). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 7) porządku obrad. 
 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Ŝłobku oraz 
maksymalnej wysokości opłaty za wyŜywienie – ( druk – 8/X ), projekt uchwały proponuję rozpatrzyć 
w pkt 6. 8) porządku obrad. 
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6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 1 w Legnicy – ( druk – 9/X ). 

Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 9) porządku obrad. 
 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 2 w Legnicy – ( druk – 10/X ). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 10) porządku obrad.  

 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 3 w Legnicy – ( druk – 11/X ). 

Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 11) porządku obrad.  
 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 4 w Legnicy – ( druk – 12/X ). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 6. 12) porządku obrad.  

 
Ponadto poinformował, Ŝe Prezydent pismem z dnia 16 czerwca 2011 r. wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie 
do porządku obrad 2 projektów uchwał w sprawie: 

1) nadania nazw ulic na obszarze miasta Legnicy – ( druk – 13/X ). Zaproponował rozpatrzenie projektu 
uchwały w pkt 6. 13) porządku obrad.  
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności 
i wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zarządzenia jej poboru w drodze inkasa oraz 
określenia inkasentów i ich wynagrodzenia – ( druk – 14/X ). Zaproponował rozpatrzenie projektu 
uchwały w pkt 6. 14) porządku obrad.  

 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad.  
 
Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołów z sesji. 
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy. 
4. Strategię Rozwoju Kultury w Legnicy w latach 2007-2013 ( 2020 ). Informacja o realizacji w 2010 roku – 

( druk – X/1 ), 
5. Informację z realizacji „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem miasta 

Legnicy na lata 2009-2013” w 2010 roku – ( druk – X/2 ). 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 18 w Legnicy - ( druk - 1/X ), 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie dochodów gromadzonych przez niektóre jednostki budŜetowe 

na wydzielonym rachunku – ( druk – 2/X), 
3) przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Głuchołazach polegającego na ograniczeniu udzielanych świadczeń zdrowotnych – (druk – 3/X ), 
4) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Legnicy – jednostka urbanistyczna S rejon ulic Chojnowskiej i Działkowej– dla terenu oznaczonego 
symbolem 1 MN – ( druk – 4/X ), 

5) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dzielnicy Tarninów w Legnicy – dla jednostki oznaczonej symbolem A5 MU –( druk – 5/X ), 

6) zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 2011 – ( druk – 6/X ), 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy –( druk – 7/X ),  
8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Ŝłobku oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyŜywienie – ( druk – 8/X ), 
9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 1 w Legnicy – ( druk – 9/X ), 
10) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 2 w Legnicy – ( druk – 10/X ), 
11) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 3 w Legnicy – ( druk – 11/X ), 
12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 4 w Legnicy – ( druk – 12/X ), 
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13) nadania nazw ulic na obszarze miasta Legnicy – ( druk – 13/X ), 
14) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności 

i wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zarządzenia jej poboru w drodze inkasa oraz 
określenia inkasentów i ich wynagrodzenia – ( druk – 14/X ). 

7. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
8. Komunikaty i sprawy róŜne. 

 
Ad. pkt 1. Przyjęcie protokołów z sesji Rady. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe protokoły Nr 8/11 sesji z dnia 30 maja 2011 r. i Nr 9/11 z uroczystej 
sesji z dnia 6 czerwca 2011 r. znajdują się do wglądu w Biurze Rady od dnia podpisania. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokoły Nr 8/11 sesji z dnia 30 maja 2011 r. i Nr 9/11 
z uroczystej sesji z dnia 6 czerwca 2011 r. 
 
 
Ad. pkt  2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
 
Informację otrzymali wszyscy radni.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...”  do wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o pracy Rady w okresie między sesjami do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 18 maja do 14 czerwca 2011 r. 
 
Raport otrzymali wszyscy radni.  
 
Komisje nie omawiały raportu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...”  do wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 18 maja do 14 czerwca 2011 r. – 
do akceptującej wiadomości. 
Raport stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. pkt 4. Strategia Rozwoju Kultury w Legnicy w latach 2007-2013 ( 2020 ). Informacja o realizacji 
w 2010 roku – ( druk – X/1 ). 
 
Strategię otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Edukacji, Kultury i Sportu 
przyjęły do akceptującej wiadomości strategię. Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny zapoznała się ze 
strategią. Komisje Rewizyjna, Gospodarki, BudŜetu i Finansów przyjęły strategię. 

 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie „Strategii...”  do wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Strategię Rozwoju Kultury w Legnicy w latach 2007-2013 ( 2020 ). Informacja o realizacji 
w 2010 roku – do akceptującej wiadomości. 
Strategia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 5. Informacja z realizacji „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
miasta Legnicy na lata 2009-2013” w 2010 roku – ( druk – X/2 ). 
 
Informację otrzymali wszyscy radni.  
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Edukacji, Kultury i Sportu 
przyjęły do akceptującej wiadomości informację. Komisje Spraw Obywatelskich i Rodziny, Rewizyjna, 
zapoznały się z informacją. Komisje Gospodarki,  BudŜetu i Finansów przyjęły informację. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...” do wiadomości akceptującej Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację z realizacji „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem miasta Legnicy na lata 2009-2013” w 2010 roku - do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
 
Ad. pkt 6. 1) Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 18 w Legnicy                 
- ( druk - 1/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały.  
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Rada podjęła uchwałę Nr X/92/11 w sprawie w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej Nr 18 
w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 25, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie dochodów gromadzonych przez niektóre 
jednostki budŜetowe na wydzielonym rachunku – ( druk – 2/X). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej nie omawiała projektu 
uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projektu uchwały.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/93/11 zmieniającą uchwałę w sprawie dochodów gromadzonych przez 
niektóre jednostki budŜetowe na wydzielonym rachunku - stosunkiem głosów: za – 25, przeciwne – 0, 
wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 3) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Głuchołazach polegającego na ograniczeniu udzielanych 
świadczeń zdrowotnych – (druk – 3/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej, Spraw Obywatelskich 
i Rodziny nie omawiały projektu uchwały. Pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował następujące głosowanie. 
W pierwszej kolejności ustalimy stanowisko Rady do § 1 i przegłosujemy § 1 o treści: „Opiniuje się pozytywnie 
projekt uchwały Rady Powiatu w Nysie w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Głuchołazach polegającego na ograniczeniu udzielanych świadczeń 
zdrowotnych”, a następnie całą uchwałę. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o treści „§ 1. Opiniuje się pozytywnie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Nysie… .”  
Rada przyjęła wniosek stosunkiem głosów; za – 18, przeciwne – 0, wstrzymujące – 6. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/94/11 w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Głuchołazach polegającego na ograniczeniu 
udzielanych świadczeń zdrowotnych – stosunkiem głosów: za – 18, przeciwne – 0, wstrzymujące – 6. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. pkt 6. 4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – jednostka urbanistyczna S rejon ulic 
Chojnowskiej i Działkowej– dla terenu oznaczonego symbolem 1 MN – ( druk – 4/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/95/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy – jednostka urbanistyczna S rejon ulic 
Chojnowskiej i Działkowej– dla terenu oznaczonego symbolem 1 MN – stosunkiem głosów: za – 22, 
przeciwne – 1, wstrzymujące – 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 5) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Tarninów w Legnicy – dla jednostki oznaczonej 
symbolem A5 MU –( druk – 5/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/96/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Tarninów w Legnicy – dla jednostki oznaczonej 
symbolem A5 MU – stosunkiem głosów: za – 25, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 6) Projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 2011 – ( druk – 6/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę X/97/11 w sprawie zmian budŜetu miasta Legnicy na rok 2011 – stosunkiem 
głosów:  za – 22, przeciwne – 0, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. pkt 6. 7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Legnicy – ( druk–7/X). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/98/11 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
miasta Legnicy – stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 5. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 8) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 
dziecka w Ŝłobku oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyŜywienie – ( druk – 8/X). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 
Radna Ewa Szymańska - zapytała za jaki okres będzie naliczane minimalne wynagrodzenie. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta Dorota Purgal – minimalne wynagrodzenie będzie naliczane za rok bieŜący. 
 
Radna Ewa Szymańska – jeŜeli w roku 2012 wzrośnie minimalne wynagrodzenie, to równocześnie wzrośnie 
opłata. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta Dorota Purgal – jeŜeli nastąpi zmiana minimalnego wynagrodzenia to opłata 
zostanie zmieniona. 
 
Radna Ewa Szymańska w imieniu Klubu radych Prawo i Sprawiedliwość złoŜyła wniosek o treści: „W § 1 
zamiast słów „0,1% minimalnego wynagrodzenia za pracę za 1 godzinę pobytu dziecka” wpisać „0,05% 
minimalnego wynagrodzenia za pracę obowiązującą na koniec poprzedniego roku kalendarzowego, 
za 1 godzinę pobytu dziecka”.  
 
Radny Paweł Frost zgłosił wniosek o przerwę w obradach w celu omówienia przedłoŜonego wniosku. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik ogłosił przerwę w obradach. 
 
Po przerwie wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik wznowił obrady i postawił pod głosowanie wniosek 
o treści: „W § 1 zamiast słów „0,1% minimalnego wynagrodzenia za pracę za 1 godzinę pobytu dziecka” 
wpisać „0,05% minimalnego wynagrodzenia za pracę obowiązującą na koniec poprzedniego roku 
kalendarzowego, za 1 godzinę pobytu dziecka”. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
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Rada nie przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za – 11, przeciwne – 13, wstrzymujące – 0. 
Wniosek stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/99/11 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 
dziecka w Ŝłobku oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyŜywienie – stosunkiem głosów: za – 11, 
przeciwne – 7, wstrzymujące – 5. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 9) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 1 w Legnicy – 
( druk – 9/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/100/11 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 1 
w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 23, przeciwne – 0, wstrzymujące - 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 10) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 2 w Legnicy 
– ( druk – 10/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/101/11 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 2 
w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 25, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 11) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 3 w Legnicy 
– ( druk – 11/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
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Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/102/11 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 3 
w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 25, przeciwne – 0,wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. 12) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 4 w Legnicy 
– ( druk – 12/X ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisje Gospodarki, BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 4 w Legnicy – 
stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa zadał pytanie techniczne, dotyczące sprawdzenia maszyny do 
glosowania. Zapytał, czy radni Szynalski, Słomczyńska głosowali, poniewaŜ urządzenie do głosowania nie 
wykazuje ich stanowisk. 
 
Radny Włodzimierz Tulejko poinformował, Ŝe radni mają problem z prawidłowym działaniem urządzenia, 
zaproponował przeprowadzenie ponownego głosowania. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa zgłosił wniosek o przeprowadzenie reasumpcji głosowania. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił ponownie pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
ustalenia statutu śłobka Nr 4 w Legnicy – ( druk – 12/X ).  
 
Rada podjęła uchwałę Nr X/103/11 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia statutu śłobka Nr 4 
w Legnicy – stosunkiem głosów: za – 25, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt 6. 13) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic na obszarze miasta Legnicy – (druk – 13/X ). 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 24 czerwca 2011 r. oraz II wersję 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
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Zastępca Prezydenta Miasta Ryszard Białek przedstawił uzasadnienie do autopoprawki cytat: „w związku 
z tym, Ŝe w bieŜącym roku odbędą się wybory parlamentarne, a one muszą być poprzedzone uchwałami 
dotyczącymi obwodów wyborczych i okręgów. Natomiast w sytuacji, kiedy zmieniamy, czy nadajemy nazwy 
ulic, to one powinne się pojawić równieŜ w uchwałach dotyczących obwodów. śeby uniknąć tej sytuacji 
zaproponowaliśmy aby te nazwy ulic obowiązywały od 1 listopada, w celu uniknięcia konieczności 
wprowadzenia dodatkowych uchwał związanych ze zmianami obwodów wyborczych i okręgów”. Koniec 
cytatu. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Rada podjęła uchwałę Nr X/104/11 w sprawie nadania nazw ulic na obszarze miasta Legnicy – 
stosunkiem głosów: za – 25, -przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt 6. 14) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz 
terminów płatności i wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zarządzenia jej poboru w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów i ich wynagrodzenia – ( druk – 14/X ). 
 

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 

Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały.  
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 

Radna Ewa Szymańska – poprosił o wyjaśnienie sprawy umieszczenia Towarzystwa Miłośników Legnicy „Pro 
Legnica” w wykazie inkasentów opłaty targowej oraz co się w tej uchwale zmieni gdy zostanie podjęta.   
 

Zastępca Prezydent Jadwiga Zienkiewicz- poinformowała, cytat: „Jarmark Staroci” funkcjonuje od dwóch lat, 
obecnie jarmark obejmuje całą płytę Rynku. PrzyjeŜdŜa około 50 wystawców oprócz legniczan. Organizatorem 
jarmarku jest Towarzystwo, ale przy wsparciu miasta. Od początku było takie załoŜenie, Ŝe miasto będzie 
wspierać tą imprezę. Obecnie miasto ponosi koszty sprzątania i obsługi sanitarnej, czyli na kaŜdą niedzielę 
podczas odbywania się jarmarku miasto płaci za wynajem toalet „Toj Toj”, natomiast Towarzystwo pobiera do 
wystawców tam targujących opłaty przez siebie ustalone. Po prostu sprzedaje bilety temu kto przyjeŜdŜa i się 
wystawia i to jest dochód Towarzystwa w całości. Czyli dochód ma towarzystwo, koszty ma gmina. 
Rozpoznając sprawę jak to się odbywa w innych miastach, uznaliśmy, Ŝe ta opłata powinna być pobierana i to 
powinien być dochód gminy… . Oczywiście inkasent bo miałam co najmniej trzy spotkania z Towarzystwem i 
Towarzystwo po ostatnim spotkaniu zgadzała się na to aby być inkasentem i tak jak kaŜdy inkasent pobierać 
na bloczek opłatę targową, rozliczać i przekazywać w całości tą opłatę do gminy, a gmina za inkaso 60% 
pobranej opłaty przekazuje inkasentowi na jego przychód w związku z tym, Ŝe prowadzi to inkaso, czyli 
traktujemy Towarzystwo „Pro Legnica” tak samo jak kaŜdego innego inkasenta wykazanego przy uchwale. 
Szacujemy, Ŝe przy tym rozmiarze wystawiających się i handlujących podczas jarmarku opłata targowa w skali 
roku powinna wynieść około 160 tys. zł.  z tego 60% oddamy inkasentowi, czyli Towarzystwu… .Zgodnie 
z ustawą o opłatach i podatkach gmina ma obowiązek z kaŜdego miejsca gdzie odbywa się handel poza 
sklepami, pobierać opłatę targową… . UwaŜamy, Ŝe naleŜy to uporządkować. Po ostatnim spotkaniu mieliśmy 
pełne przekonani, Ŝe Towarzystwo rozumie tą sytuację. Natomiast Towarzystwo wnioskowało, aby ekstra dla 
nich jako inkasenta zostawić 90% opłaty targowej, jednak w świetle opinii prawnej nie moŜemy tego zrobić, 
poniewaŜ pozostałych inkasentów traktowalibyśmy nie równo. Nierówność traktowania inkasentów mogła by 
przyczynić się do tego, Ŝe Wojewoda mógłby taką uchwałę uchylić”. Koniec cytatu.  
 
Radny Jan Szynaliski – poinformował, Ŝe przedłoŜony projekt uchwały jest dobrym rozwiązaniem, poniewaŜ 
gmina ponosi koszty sprzątania terenu po zakończeniu imprezy. 
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Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Rada podjęła uchwałę Nr X/105/11 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania i poboru 
oraz terminów płatności i wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zarządzenia jej poboru 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i ich wynagrodzenia – stosunkiem głosów: za – 17, 
przeciwne – 4, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt 7. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
 

Radny Paweł Frost odczytał i złoŜył interpelację dotyczącą podania powodów likwidacji filii szkoły 
Podstawowej nr 19.  
Interpelacja stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 

Zastępca Prezydenta Dorota Purgal udzieliła wyczerpującej odpowiedzi. 
 

Radny Piotr śabicki odczytał i złoŜył interpelację w sprawie udostepnienia dla mieszkańców kompleksów 
sportowych w okresie wakacji. 
Interpelacja stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 

Zastępca Prezydenta Ryszard Białek poinformował, Ŝe odpowiedź radnemu zostanie udzielona na piśmie 
w statutowym terminie. 
 

Radny Jacek Baczyński odczytał i złoŜył interpelację w sprawie nadania nazw nowo powstającym ulicom. 
Interpelacja stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Wiceprzewodniczący poinformował, Ŝe zgodnie z § 37 Statutu Legnicy Prezydent zobowiązany jest do 
udzielenia odpowiedzi na interpelacje na piśmie w ciągu 14 dni od jej otrzymania. 
 
 

Ad. pkt 8.  Komunikaty i sprawy róŜne. 
 

Przewodniczący Rady Ryszard Kępa poinformował, Ŝe Prezydenta Miast Legnicy pismem z 14 czerwca 
2011 r. ( pismo otrzymali wszyscy radni ) zwrócił się z prośbą do Rady by sesję 25 lipca przerwać 
i kontynuować 8 sierpnia. 
Pismo stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 

Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada wyraziła zgodę by sesję 25 lipca przerwać i kontynuować 8 sierpnia. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik zamknął 10 sesję 
Rady Miejskiej Legnicy. 
Protokółował: 
Janusz Siczek 
 
Legnica. 01.07. 2011 r. 

 
WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY 
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